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Schriftelijke vragen: Goed voorbeeld doet volgen: sociale woningen opkopen en behouden 

Geacht college, 

Met belangstelling heeft de SP kennisgenomen van het nieuws dat de gemeente Amsterdam van plan is om 

woningen op te kopen1. 

De Rotterdamse SP fractie hekelt al langer het tekort aan sociale huurwoningen in de stad Rotterdam. 

Woningcorporaties doen jaarlijks vele honderden sociale huurwoningen in de verkoop. Met alle gevolgen van 

dien: enorme tekorten en ellenlange wachtlijsten voor Rotterdammers die een woning zoeken.  

In Amsterdam komt wethouder Ivens met een simpele oplossing: Sociale huurwoningen opkopen om zo het 

tekort te bestrijden.  

De SP heeft hierover de volgende vragen: 

1. Wat is de reactie van de wethouder op het plan van de gemeente Amsterdam om sociale 

huurwoningen op te kopen om zo het tekort op te lossen? 

2. Is de wethouder het met de SP eens dat het opkopen van sociale huurwoningen een passende 

oplossing is voor het bestrijden van de woningtekort? Zo nee, waarom niet? 

3. Is de wethouder het met de SP eens dat er een dringende tekort is aan betaalbare (sociale) 

huurwoningen in Rotterdam? Zo nee, waarom niet? 

4. Is de wethouder het met de SP eens dat het onwenselijk is dat vele Rotterdammers jarenlang 

moeten wachten op een sociale huurwoningen? Zo nee, waarom niet? 

5. Is de wethouder het met de SP eens dat de verhuurheffing ervoor zorgt dat woningbouwcorporaties 

hun taak als volkshuisvester niet goed kunnen uitvoeren? Zo nee waarom niet?  

Kees Jonker,  

SP Rotterdam 

 
1 https://www.parool.nl/amsterdam/ongekend-amsterdam-wil-sociale-huurwoningen-

opkopen~b07bf61c/?referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.nl%2F 


